

ملخص بيانات المرشحين لعضوية مجلس الإدارة

Summary of Board of Directors Candidates' Profiles

السيد/ علي حميد علي العويس

• **الصفة:** مرشح عضو غير تنفيذي غير مستقل.

• **المؤهلات:** بكالوريوس العلوم التطبيقية في الأعمال، كليات التقنية العليا (2008).

الخبرة: المرشح رجل أعمال ورئيس مجموعة العويس منذ عام 2007، ويتمتع بخبرة واسعة في قيادة الأعمال العائلية والاستثمارات والعقارات والشركات الصناعية والغذائية. يشغل رئاسة مجلس إدارة يونايتد فودز، ونائب رئيس مجلس إدارة المخبز الحديث ودبي للمطبات، كما يشغل عضويات مجالس إدارة في مؤسسات مصرفية وصناعية بارزة مثل بنك الإمارات دبي الوطني وعمان للمطبات. يتمتع بخبرة عملية في تنمية الشركات، إدارة المحافظ الاستثمارية، والتوسع المؤسسي، مع حضور قوي في قطاعات الأغذية والعقارات والاستثمار.

Mr. Ali Humaid Ali Al Owais

- **Capacity :** Non-Executive, Non-Independent Candidate.
- **Education :** Bachelor of Applied Science in Business, HCT.(2008)

Experience: The nominee is a business leader and Chairman of Al Owais Group since 2007, with extensive experience in family business leadership, investment, real estate, and food-related industries. He serves as Chairman of United Foods Company, Vice Chairman of Modern Bakery and Dubai Refreshment Company, and has held board roles in major banking and industrial institutions, including Emirates NBD and Oman Refreshment Company. He brings substantial experience in business growth, portfolio oversight, and institutional expansion across real estate, investment, and FMCG sectors.

السيد/ محمد عبدالعزيز علي العويس

• **الصفة:** مرشح عضو غير تنفيذي غير مستقل.

• **المؤهلات:** ماجستير إدارة الأعمال (AUS)، بكالوريوس هندسة الاتصالات (كلية اتصالات).

الخبرة: المرشح قيادي أعمال وعضو مجلس إدارة يتمتع بخبرة واسعة في الإدارة الصناعية، السلع الاستهلاكية، التمويل المهيكل، وأسواق رأس المال. يشرف على إدارة مجموعة العويس والأغذية المتحدة، ويقود تطوير الاستراتيجيات ومبادرات تطوير المنتجات منذ عام 2011. سبق له العمل في شركة مبادلة ضمن فريق التمويل المهيكل وأسواق رأس المال، كما يتمتع بخبرة في إعادة هيكلة الأعمال، التصنيع، اللوجستيات، وإدارة التحول. يشغل عضويات مجلس إدارة في عدة شركات ومؤسسات مالية بارزة داخل الإمارات وخارجها.

Mr. Mohamed Abdel-Aziz Ali Al Owais

- **Capacity :**Non-Executive, Non-Independent Candidate.
- **Education :**MBA (AUS); B.Sc. in Communications Engineering (Etisalat College).

Experience : The nominee is a business leader and board member with broad experience in industrial management, FMCG, structured finance, and capital markets. He oversees Al-Owais Enterprises and United Foods PJSC, leading strategy development and product initiatives since 2011. He previously worked at Mubadala Development Company within the Structured Finance and Capital Markets team and has substantial experience in turnaround management, manufacturing, logistics, and organizational leadership. He has held board positions in several prominent companies and financial institutions in the UAE and the wider region.

السيد/ محمد سالم راشد العويس

• **الصفة:** مرشح عضو غير تنفيذي غير مستقل.

الخبرة: كفاءة وطنية في قطاع الأعمال والاستثمار يتمتع بخبرة واسعة في الإدارة الصناعية، السلع الاستهلاكية، التمويل المهيكل، وأسواق رأس المال.

Mr. Mohamed Salem Rashid Al Owais

- **Capacity** :Non-Executive, Non-Independent Candidate.

Experience :National expertise in business and investment sectors with broad experience in industrial management, FMCG, structured finance, and capital markets.

السيد/ أحمد عبدالله سلطان العويس

- **الصفة**: مرشح عضو غير تنفيذي غير مستقل.

الخبرة: المرشح متخصص في تحليل النظم وتقنية المعلومات، ويتمتع بخبرة تزيد على 8 سنوات في دائرة الرقابة المالية في الشارقة. يتركز عمله على إدارة ودعم الأنظمة التقنية، تحسين الأداء التشغيلي، دعم البنية التحتية التقنية، وتعزيز كفاءة الإجراءات من خلال الحلول الرقمية. يحمل ماجستير في إدارة تقنية المعلومات وبكالوريوس في شبكات تقنية المعلومات، ويتمتع بمهارات في التحليل التقني، دعم المستخدمين، وتحسين سير العمل المؤسس.

Mr. Ahmed Abdulla Sultan Al Owais

- **Capacity** :Non-Executive, Non-Independent Candidate.

Experience: The nominee is an IT and systems analysis professional with over 8 years of experience in the Sharjah Financial Control Department. His work focuses on IT systems support, infrastructure optimization, operational reliability, and the improvement of organizational workflows through technology-enabled solutions. He holds a Master's degree in IT Management and a Bachelor's degree in IT Networking, with strengths in systems analysis, technical support, and process improvement.

السيدة/ علياء حسين أحمد الزرعوني

- **الصفة:** مرشح عضو غير تنفيذي مستقل.

- **المؤهلات:** ماجستير قانون الأعمال الدولي (باريس)، ماجستير إدارة الأعمال (AUS).

الخبرة: المرشحة قيادية تنفيذية رفيعة المستوى وتشغل حاليًا منصب الرئيس التنفيذي للعمليات في سلطة مركز دبي المالي العالمي، مع خبرة قيادية ممتدة داخل المركز في العمليات، الخدمات الحكومية، التحول المؤسسي، والتطوير الرقمي. قادت مبادرات استراتيجية في الكفاءة التشغيلية، وتنظيم الإجراءات، إدارة الأداء، والامتثال للأنظمة والقوانين. تحمل ماجستير إدارة أعمال وماجستير قانون في الأعمال الدولية، وتتمتع بخبرة تجمع بين الإدارة، التحول المؤسسي، البيئة التنظيمية، والعمل مع الجهات الحكومية، ما يعزز ملاءمتها لأدوار مجلس الإدارة والحوكمة المؤسسية.

Ms. Alya Hussain Ahmed Al Zarouni

- **Capacity :** Non-Executive, Independent Candidate.
- **Education :** LLM in International Business Law; MBA (AUS).

Experience : the nominee is a senior executive currently serving as Chief Operating Officer of DIFC Authority, with extensive leadership experience across operations, government services, registry services, digital transformation, and institutional performance. She has led strategic initiatives in operational efficiency, process re-engineering, budgeting, compliance alignment, and client experience within one of the UAE's leading financial free zones. She holds an MBA and an LL.M. in International Business Law, combining executive management capability with strong legal and regulatory awareness, making her highly suitable for board and governance roles.

السيد/ عبدالله محمد راشد الحريز

- **الصفة:** مرشح عضو غير تنفيذي مستقل.

- **المؤهلات:** بكالوريوس محاسبة (جامعة الإمارات)، خريج برنامج محمد بن راشد لإعداد القادة.

الخبرة: المرشح يتمتع بخبرة طويلة في الرقابة المالية والتدقيق والحوكمة داخل القطاع الحكومي والشركات المدرجة. يشغل منصب نائب المدير العام في جهاز الرقابة المالية بدبي، وسبق له تولي مناصب مالية قيادية في ديوان صاحب سمو حاكم دبي. كما شغل عضويات مجلس إدارة ولجان تدقيق ومخاطر ومكافآت في عدة جهات، منها بنك نور، نور تكافل، دبي للمطبات، دبي للتأمين، وشركة الاغذية المتحدة. يحمل بكالوريوس في المحاسبة، مع إعداد مهني في CPA وبرامج تطوير قيادي حكومي، ما يعكس كفاءة قوية في الحوكمة والرقابة المالية واللجان المتخصصة.

Mr. Abdulla Mohammed Al Huraiz

- **Capacity :**Non-Executive, Independent Candidate.
- **Education :**B.Sc. in Accounting (UAEU); Graduate of MBRPLD.

Experience :The nominee has extensive experience in financial oversight, audit, and governance across both the public sector and listed companies. He currently serves as Deputy Director General at Dubai's Financial Audit Authority and previously held senior financial roles at H.H. The Ruler's Court. He has served as a board member and on the audit, risk, and remuneration committees for several entities, including Noor Bank, Noor Takaful, Dubai Refreshment Company, Dubai Insurance, and United Foods. He holds a Bachelor of Science in Accounting and has completed CPA preparation and government leadership development training.

السيد/ أحمد علي أحمد سالم العويس

• **الصفة:** مرشح عضو غير تنفيذي مستقل.

• **المؤهلات:** ماجستير إدارة تكنولوجيا المعلومات (جامعة ولونغونغ)، بكالوريوس شبكات تكنولوجيا المعلومات.

الخبرة: المرشح محلل نظم في دائرة الرقابة المالية بالشارقة، متخصص في البنية التحتية التقنية متخصص في تحليل النظم وتقنية المعلومات، ويتمتع بخبرة تزيد على 8 سنوات في دائرة الرقابة المالية في الشارقة. يتركز عمله على إدارة ودعم الأنظمة التقنية، تحسين الأداء التشغيلي، دعم البنية التحتية التقنية، وتعزيز كفاءة الإجراءات من خلال الطول الرقمية. يحمل ماجستير في إدارة تقنية المعلومات وبكالوريوس في شبكات تقنية المعلومات، ويتمتع بمهارات في التحليل التقني، دعم المستخدمين، وتحسين سير العمل المؤسسي .

Mr. Ahmed Ali Ahmed Al Owais

- **Capacity** :Non-Executive, Independent Candidate.
- **Education** :Master's in IT Management (UOWD); B.Sc. in IT Networking.

Experience :the nominee is a systems Analyst at the Sharjah Financial Control Department; an IT infrastructure specialist, with an IT and systems analysis professional with over 8 years of experience at the Sharjah Financial Control Department. His work focuses on IT systems support, infrastructure optimization, operational reliability, and the improvement of organizational workflows through technology-enabled solutions. He holds a Master's degree in IT Management and a Bachelor's degree in IT Networking, with strengths in systems analysis, technical support, and process improvement.

الدكتور/ هاشم سالم هاشم الدش

- **الصفة**: مرشح عضو غير تنفيذي مستقل.
- **المؤهلات**: دكتوراه في إدارة الأعمال (جامعة عجمان)، ماجستير تمويل.

الخبرة: المرشح قيادي تنفيذي وعضو مجلس إدارة يتمتع بخبرة تتجاوز 15 عامًا في قطاعات الاستثمار، العقارات، المقاولات، والصناعة في دولة الإمارات والخليج. يشغل منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة بن عويس، حيث يشرف على محفظة متنوعة تتجاوز قيمتها 3 مليارات درهم. يشغل كذلك عضويات مجلس إدارة في شركات مدرجة، وله خبرة عميقة في الحوكمة، إعادة الهيكلة، الرقابة، والاستثمار. يحمل درجة الدكتوراه في إدارة الأعمال، وله أبحاث منشورة في حوكمة الشركات وأسواق المال الخليجية، كما ساهم في مبادرات تحول ربحي وتشغيلي ملموسة في عدة شركات.

Dr. Hashem Salem Al Dash

- **Capacity** :Non-Executive, Independent Candidate.
- **Education** :Doctor of Business Administration (DBA); MBA in Finance.

Experience :The nominee is a senior executive, board member, and business leader with over 15 years of experience across investment, real estate, contracting, and industrial sectors in the UAE and GCC. He currently serves as Chief Executive Officer of Bin Owais Holdings, overseeing a diversified portfolio exceeding AED 3 billion. He also serves on the boards of listed companies and has substantial expertise in governance, restructuring, audit, remuneration, and investment oversight. He holds a Doctor of Business Administration and has published academic research in corporate governance and GCC capital markets.

السيد/ سالم سلطان عمران العويس

• **الصفة:** مرشح عضو غير تنفيذي مستقل.

• **المؤهلات:** ماجستير إدارة أعمال (Wharton - مرشح)، ماجستير إدارة النظم الهندسية (AUS).

الخبرة: المرشح خبرة في استثمار واستشارات استراتيجية بخبرة دولية في الاستثمار والطاقة والتقنية. يشغل منصب مساعد أول في شركة ADQ ، وعمل سابقاً في Bain & Company ومبادلة، مع خبرة في الصفقات الكبرى، النمذجة المالية، واتخاذ قرارات الاستثمار. يحمل MBA من Wharton ، وسبق له عضوية مجلس إدارة في شركات مدرجة..

Mr. Salim Sultan Al Owais

- **Capacity :**Non-Executive, Independent Candidate.
- **Education :**MBA Candidate (The Wharton School); M.Sc. in Engineering Systems Management.

Experience :the nominee is an investment and strategy professional with international experience across energy, technology, and private equity. Currently a Senior Associate at ADQ, with prior experience at Bain & Company and Mubadala. Strong background in deal execution, financial modeling, and investment decision-making. Holds an MBA from Wharton and has prior board experience in listed companies.

السيد/ أحمد عارف أحمد العويس

• **الصفة:** مرشح عضو غير تنفيذي مستقل.

• **المؤهلات:** ماجستير إدارة (الجامعة الكندية)، بكالوريوس مالية (جامعة الشارقة).

الخبرة: يتمتع المرشح بخبرة في الاستثمار والتنمية الاقتصادية، ويشغل حاليًا منصب رئيس ترويج الاستثمار في دائرة التنمية الاقتصادية بالشارقة منذ عام 2016. يمتلك خبرة في جذب الاستثمارات، دعم دخول المستثمرين إلى السوق، والتعامل مع الأطر التنظيمية والهيكلية التجارية في دولة الإمارات. كما يدير محفظة أصول عقارية داعمة للدخل مع تركيز على تنمية القيمة طويلة الأجل، تخصيص رأس المال، وتحسين أداء المحفظة. يحمل ماجستير في الإدارة وبكالوريوس في التمويل، إضافة إلى شهادات متخصصة في الاستثمارات البديلة وأسواق المال.

Mr. Ahmed Arif Al Owais

- **Capacity :** Non-Executive, Independent Candidate.
- **Education :** Master's in Management; B.Sc. in Finance (UOS).

Experience: the nominee is an investment and economic development professional currently serving as Head of Promoting Investment at the Sharjah Economic Development Department since 2016. He has experience in investor attraction, market entry support, regulatory advisory, and commercial structuring in the UAE. He also manages a portfolio of income-generating real estate assets, with a focus on long-term value creation, capital allocation, and portfolio performance. He holds a Master's degree in Management, a B.Sc. in Finance, and specialized certifications in alternative investments and capital markets.

السيد/ خان إكرام أحمد

• **الصفة:** مرشح عضو غير تنفيذي مستقل.

• **المؤهلات:** ماجستير علوم وتكنولوجيا الأغذية.

الخبرة: المرشح يتمتع بخبرة تتجاوز 25 عامًا في العمليات، سلاسل الإمداد، المشتريات، التصنيع الغذائي، وتطوير الأعمال. يشغل حاليًا دورًا تنفيذيًا في شركة Nutricaz FZCO ، ويمتلك خبرة قوية في إدارة المصانع، الامتثال لمتطلبات سلامة الغذاء، الكفاءة التشغيلية، وضبط التكاليف. يقدم قيمة مضافة في مجال الحوكمة والإشراف التشغيلي، مع خلفية مباشرة في قطاع الأغذية والسلع الاستهلاكية السريعة الحركة.

Mr. Khan Ikram Ahmed

- **Capacity :**Non-Executive, Independent Candidate.
- **Education :**M.Sc. in Food Processing & Preservation.

Experience : the nominee is an experienced operations and supply chain executive with over 25 years of experience in food manufacturing, FMCG, procurement, logistics, and business development. He currently holds a senior operational role at Nutricaz FZCO and has strong expertise in factory operations, food safety compliance, cost optimization, and supply chain resilience. He brings practical value to governance, operational oversight, and strategic decision-making, as well as to food manufacturing and distribution businesses.